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Zaaknummer: Z22.021911-D22.589656 

   
Onderwerp: Wmo-raad vergadering  

Plaats: Kantine gemeentehuis  

Datum: 10 mei 2022 

Aanvang: 19:30 uur 

Aanwezigen:  
Mevr. Desiree Veen- de Graaf (vicevoorzitter) 
Mevr. Nicolle Boonman-Kakebeeke 
Mevr. Jeanina Kousemaker 
Mevr. Anita van Riel-Verschoor (digitaal) 
Dhr. Jan van Schie (namens Seniorenraad) 
Mevr. Rianne Schreijenberg (ambtelijke ondersteuning gemeente 
Borsele) 
Mevr. Ilona Vermue-van ’t Westeinde (verslaglegging) 
 

Afwezigen: mevr. Gerda van Bambost, mevr. Selders (namens 
Seniorenraad), dhr. Jaap Kole en mevr. Eugenie Heuving (afd. 
GR de Bevelanden) 
 

Steller: Mevr. Ilona Vermue-van ‘t Westeinde 

Status: Vastgesteld 

 
1. Opening en mededelingen 
Gerda van Bambost, Eugenie Heuvink en Jaap Kole zijn afwezig met kennisgeving. Rianne 
belt Margriet Selders in verband met haar afwezigheid. 
NB: Margriet was op vakantie en had haar afwezigheid niet officieel gemeld, wel informeel 
aan Jan, zoals Jan ook dacht.  
 
Griet Aarnoutse is benoemd tot Dame van Borsele, dit is een eretitel. Ilona stuurt een 
bloemetje vanuit de Wmo-raad om haar hiermee te feliciteren. 
NB Bloemetje is besteld. 
 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Verslag vorig overleg 1 maart 2022  
 
Tekstueel 
Pag. 4, onderaan. Jeugd: trekker vacature, Nicolle Boonman en Desiree Veen wordt 
gewijzigd dat Nicolle Boonman trekker is van jeugd. 
 
Het verslag wordt daarna goedgekeurd en vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van 
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Pag. 2, d, Beschermd wonen: Het lijkt nu al dat de bijdrage vanuit het Rijk niet toereikend is 
voor de toekomst. We hebben wel invloed op afspraken Zeeuws Breed. De opmerking 
wordt gemaakt of men via de VNG niet kan lobbyen? Er is nog veel discussie over en 
daarom is de decentralisatie ook uitgesteld.  
Contractafspraken kunnen momenteel niet gewijzigd worden, maar deelovereenkomsten 
moeten wel verlengd worden. Het is een lastig proces met 13 Zeeuwse gemeenten. Er is 
veelvuldig overleg over de Regiovisie met de Oosterschelderegio.  
 
Wat is het moment dat de Wmo-raad een advies hierover kan uitbrengen? Volgen we het 
proces of geven we een advies waar we onze zorgen uiten en dat we graag bij het 
denkproces betrokken willen worden? We kunnen ook hierover contact zoeken met de 
adviesraden van de gemeente Goes en Kapelle. 
Rond de Regiovisie zijn er bijeenkomsten geweest, die Nicolle heeft bijgewoond.  
 
Besloten wordt dat Nicolle overlegt met de adviesraden van andere gemeenten. Afhankelijk 
van deze gesprekken, zullen we gezamenlijk met de andere adviesraden of als Wmo-
Borsele een aanbeveling doen. Actie: Nicolle.  
 
4. Zaken aangaande ontwikkelingen delen: 
 
Jeanina geeft aan dat er vandaag in de PZC een artikel stond over sluiting van Emergis 
voor de jeugd. Eetstoornis en opname worden gecontinueerd, maar de sluiting gaat puur 
over de behandelingen. Emergis is overbelast en daarom vindt er een stop plaats. Er zijn 
nu nog maar 6 crisisbedden voor jeugd en volwassenen beschikbaar. Er komen steeds 
meer signalen dat mensen van het kastje naar de muur worden gestuurd.  
 
Rianne geeft aan dat we bezig zijn dit op de agenda te krijgen: burgemeester en wethouder 
richting Den Haag, via het bestuurlijk overleg Zeeuws breed (OZO: Overleg Zeeuwse 
Overheden) en ambtelijk via provinciaal managementoverleg. We hebben niet de 
mogelijkheden als Borsele alleen daar beslissingen in te nemen. Het is zorgelijk. De 
gevolgen van de ambulantisering, met name in de GGZ, zijn groot. Gevraagd wordt of er 
een contactpersoon voor verwarde personen is in Borsele? Dit is er niet, maar Borsele zet 
welzijnswerkers hiervoor in als eerste contactpersoon voor signalen. Zij hebben de 
contacten met bijvoorbeeld het OGGZ-netwerk, bemoeizorg, wijkagent e.d.   
 
Ontwikkelingen Sociaal Domein in relatie tot Wmo: (Rianne Schreijenberg) 
a) Gebiedsgericht werken:  
Binnenkort start er een driedaagse cursus. De omgekeerde toets/doorbraakmethode met 
o.a. de klantmanagers van GR de Bevelanden, het toegangsteam Jeugd en de 
welzijnwerkers. De gemeente Goes nam hiervoor het intitiatief en wij sluiten hierbij aan. 
Doel is om te kijken wat heeft iemand nodig, met name vanuit participatie.  
 
b) Update i.v.m. uitspraak voorzieningenrechten in bezwaarprocedure inkomenstoets. 
Dit is bij voorzieningenrechter gekomen inzake huishoudelijke hulp. Uiteindelijk is besloten 
om geen inkomenstoets toe te passen. We gaan de verordening niet aanpassen, wel gaan 
we het gesprek aan. Mensen worden dus niet meer afgewezen vanwege hun inkomen. Er 
wordt wel een proefproces gestart door de gemeente Goes voor het bezwaar wat bij de 
voorzieningenrechter kwam.  
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Ontwikkelingen Jeugd algemeen (Gerda van Bambost is afwezig) 
Geen update. 
 

Mededelingen GR de Bevelanden 
Er is een nieuw contactpersoon vanuit GR de Bevelanden (voorheen WIZ): Eugenie 
Heuvink, beleidsmedewerker Wmo bij GR. Zij volgt Leonie Mous op en is nu ons eerste 
aanspreekpunt.  
 

5. Zaken aangaande Wmo-raad 
a) Rooster van aftreden: Marjan Brandes, Griet Aarnoutse en Nel De Roo zijn gestopt na 

gemeenteraadsverkiezingen. Na afloop van de thema-dag wordt van deze dames 
afscheid genomen van 16.00-17.00 uur.   
 

b) Werving nieuwe voorzitter en leden: er hebben twee gesprekken plaatsgevonden met 
Desiree en Rianne, maar de verwachting is dat hier geen voorzitter uit voort komt. Er 
wordt verder gezocht. Gesproken wordt om te adverteren in o.a. de Bevelandse Bode, 
Linked Inn, Omroep Zeeland vacaturebank. Het staat ook op Borsele voor Elkaar. Actie: 
Rianne.  

 

c) Jaarverslag 2020-2021, werkplan loopt af 2021. Jaarverslag 2020-2021 is gereed en 
het werkplan is in concept ook gereed. Hierin staat o.a. dat de Wmo-raad weer 
instellingen wil gaan bezoeken, meer inhoudelijk met wethouder sociale zaken wil 
sparren, de nieuwe jeugdwet wil volgen alsmede de VN gehandicapten. Dit laatste 
onderwerp komt in de kaderstellende raad van 30 juni aan de orde. Ook het thema 
eenzaamheid kan worden geagendeerd. Wellicht kan iemand van het VrijwilligersHuis 
een toelichting geven wat we allemaal doen op dit gebied. Ook wil de Wmo-raad meer 
contact met de Jongerenraad. Rianne gaat aan de slag met het werkplan. 
 

d) Trouwdag Marjan Brandes; Marjan trouwt 20 mei in Kapelle, de trouwkaart wordt 
rondgestuurd. Nicolle en Desiree zullen naar de receptie gaan en geven een kaart met 
boekenbon. Actie: Ilona.  
 

e) Formaliseren agendacommissie; voorheen was er een DB met een voorzitter en vice-
voorzitter. Omdat er momenteel geen voorzitter is, wordt er een agendacommissie in 
het leven geroepen met hierin zitting Desiree, Jan en Rianne. Deze commissie moet 
nog officieel worden benoemd. Alle aanwezigen gaan akkoord met de instelling van de 
agendacommissie.  
NB: totdat er een nieuwe voorzitter is gevonden, gaat ieder akkoord met het instellen 
van deze agendacommissie en is bij deze formeel geregeld. 
 

f) Taakverdeling/werkgroepen; Omdat Margriet Selders niet aanwezig is wordt een 
voorlopige indeling gemaakt. 

- Jeugd: Nicolle Boonman, Desiree Veen en Jeanina Kousemaker  
- Ouderenzorg: trekker vacature, Jan van Schie en Margriet Selders? 
- Geestelijke gezondheidszorg: trekker Nicolle Boonman en Jeanina Kousemaker 
- Gehandicaptenzorg: trekker Anita van Riel en Jaap Kole  
- Wonen: trekker Jaap Kole, Jan van Schie, vacature 
- Vrijwilligers/mantelzorgers: trekker Desiree Veen en Anita van Riel. 
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g) Onderwerpen themadag; deze worden genoemd in het concept werkplan. 

Jeanina en Nicolle bereiden deze themadag voor. Ook moet er die dag een foto 
gemaakt worden van de Wmo-raad. Gevraagd wordt of de wethouder ook aan kan 
sluiten? Dit lukt niet in verband met vakantie. Er zal die dag een stuk teambuilding zijn, 
maar ook wellicht informatie over focuswoningen in de Platepolder. Wie kan er van de 
gemeente iets vertellen over Platepolder? Actie: Ilona.  
 

h) Whatsapp groep Wmo-raad voor functioneel gebruik. Er wordt een whatsapp-groep 
aangemaakt. 

 
6. Inkomende Post/mail  
- Inkomende post: trouwkaart Marjan. 

 
- Uitgaande Post 

Er is geen uitgaande post. 
 

7. Terugkoppeling diverse overleggen 
Er is geen terugkoppeling. 
 

8. Belangrijke data, vergaderdata 2022  
24 mei, 19.30 uur dorpshuis Oudelande overleg zonder ambtelijke ondersteuning 
18 juli themadag met van 16.00-17.00 uur afscheid drie dames 
23 augustus, 16.30 uur agendacommissie 
23 augustus, 19.30 uur dorpshuis Lewedorp, overleg zonder ambtelijke ondersteuning 
6 september overleg participatienota met college 
13 september, 19.30 uur 
4 oktober, 19.30 uur overleg zonder ambtelijke ondersteuning 
25 oktober, 16.30 uur agendacommissie 
8 november, 19.30 uur (wethouder Van de Plasse sluit aan) 
 

9. Rondvraag 
Er is een jaarkalender voor de Wmo-raad. Kan dit weer nieuw leven in worden geblazen? 
Actie: Rianne 
 
10. Sluiting 

Desiree Veen sluit om 21.25 uur de vergadering. 
 
 

ACTIELIJST (S = streefdatum / G = gereed) 

Nr.  Actie Door Datum S/G 

1 Aanleveren agendapunten Allen Continu  

2 Stukken digitaal aanleveren aan 
diegene die dit wensen 

Allen Continu  

3 Binnenkomende adviezen en mail 
verdelen n.a.v. expertise van de leden. 

Voorzitter Continu  
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4 Agendapunten doorgeven OZAO  aan 
voorzitter  

Allen Continu  

7 Jaarverslag 2020-2021 uitwerken aan 
de hand van werkplan in overleg 
zonder ambtelijke ondersteuning 

Allen 19 april  

8 Nadenken over voorzitterschap Allen 19 april  

9 Werven nieuwe leden via Borsele voor 
elkaar, Linked In, Bevelandse Bode, 
Omroep Zeeland vacaturebank 

Rianne/communicatie 19 april/ 
10 mei 

 

10  Bellen John Dekker ivm Jongerenraad Nicolle 19 april  

11 Jaarkalender weer instellen, 
agenderen voor 13 september 

Rianne 10 mei  

12 Overleggen adviesraden Goes en 
Kapelle inzake beschermd wonen 

Nicolle 10 mei  

13 Invulling thema-dag  Nicolle en Jeanina 10 mei  

VOLGENDE BIJEENKOMST 

 

Datum en tijd 13 september 2022, 19:30 uur 

Plaats Raadsboerderij gemeente Borsele 

Bespreekpunten Reguliere Wmo-raad 

  

 


